



Protokoll Arbetsmiljö- och Miljögruppen

Datum: måndag 28 mars 2022

Plats: Runnströmsrummet/Zoom

Närvarande: Christina Walfridson (tillfällig ordförande), Victor Karlström, Johanna Steen, Erika Dahlberg, Lisa Oellig, Jessika Lind (sekreterare)

Ej närvarande: Neus Visa, Monika Björk, Munira Akhter, Roger Johansson

Ärenden

1. Val av justerare

Till justerare valdes Johanna Steen.

2. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

3. Föregående mötesprotokoll

Christina Walfridson gick igenom föregående mötesprotokoll. Följande punkter kommenterades:

Brandsäkerhet

Vid föregående möte diskuterades det kommande bytet av ställverket, som enligt tidigare information inte skulle påverka MBW:s elförsörjning. Johanna Steen informerade nu om att arbetet kommer att vara mer omfattande än vi trott, och att vi kommer att behöva göra en lista över vilka apparater och instrument (t.ex. vissa frysar, kylar och inkubatorer) som inte kan stängas av under nattetid då strömmen kommer att brytas. Ställverksbytet kommer att ske efter sommaren.

Övrigt

Sedan föregående möte har Johanna träffat Institutionen för ämnesdidaktik angående den dåliga lukten som de upplevt i sina lokaler. Lukten kommer troligen från vår institution (*Drosophila media*), men det är inte vårt ansvar att åtgärda problemet. Ärendet är överlämnat till Fastighetsavdelningen. Ännu har vi inte fått någon information om hur de ska gå vidare med det.



4. Årshjulet i arbetsmiljö

Den aktuella punkten i årshjulet (april) gäller uppföljning av skydds rond. Johanna informerade om att hon i början av april kommer att skicka ut ett påminnelse mejl till gruppledarna om att fylla i skydds rondsprotokollet.

5. Miljö

Johanna informerade om ett möte med Neus Visa och Monika Björk, under vilket kommentarerna från förra årets miljörevision diskuterades. Inga stora åtgärder är nödvändiga, men de återstående gamla piktogrammen behöver fortfarande bytas ut. Detta kommer att ske efter att inventeringsperioden är slut.

6. Arbetsmiljö

Inget nytt att rapportera. Se punkt 4 gällande uppföljning av skydds rond.

7. Brandsäkerhet

Johanna informerade om att Roger Johansson varit i kontakt med Thomas Markdalen gällande utrymningsövningen som planeras att hållas i juni. Tidigare har det diskuterats huruvida brandövningen bör hållas samma dag som MBW:s utrymningsövning, men på grund av att Roger ofta har arbetsuppgifter knutna till sommarfesten så kommer vi troligen att hitta ett annat datum. Det återstår att besluta huruvida övningen ska koordineras med andra institutioner i närheten.

8. Jämlikhet- och jämställdhet

Victor Karlström informerade om att doktorandrådet kommer att ha ett möte den 1 april. Man kommer då att undersöka igen om någon är intresserad av att sitta med i Arbetsmiljö- och miljögruppen som jämlikhet- och jämställdhetsrepresentant, då arbetsmiljömötesdeltagarna bestämt att vi kan prata engelska under mötet för att öppna upp för att fler kan vara med på dessa möten.

9. SAMIR anmälningar

Inga SAMIR-anmälningar har inkommit sedan senaste mötet.

10. Information från SU:s labsäkerhetsnätverk

Johanna tog upp ett antal informationspunkter från det senaste labsäkerhetsnätverksmötet. Protokollen från mötena kommer i fortsättningen att skickas ut till Arbetsmiljö- och miljögruppen löpande.

11. Skyddsombudsfrågor

Inget nytt att rapportera.

12. Övrigt

Erika Dahlberg, ny administratör, välkomnades till MBW och till Arbetsmiljö- och miljögruppen. Erika kommer till nästa möte att ta över ordförandeskapet från Christina Walfridson som jobbar sin sista dag på MBW den 4 april 2022. När institutionens nya

personalhandläggare tillträder den 1 augusti 2022 kommer ordförandeskapet att tillfalla henne.

Gruppen påmindes om att funktionsadressen miljo.mbw@su.se finns, och att denna bör användas för att exempelvis skicka ut kallelser. Jessika Lind ska se till att listan uppdateras.

13.Mötet avslutades

Vid protokollet

Justeras

Jessika Lind

Johanna Steen